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Skrivelse till österbottens välfärdsområde

Syftet med denna skrivelse är att understryka vikten av att behålla utbudet och
dimensioneringen av elevhälsans tjänster inom Vörå kommun på tidigare nivå. Det har
kommit till vår kännedom att rekryteringsstoppet inom Österbottens välfärdsområde
innebär att ingen psykiatrisk sjukskötare kommer att anställas till skolorna i Vörå och
Korsholm i nuläget.

Med tanke på den ökande psykiska ohälsan bland våra elever är det avgörande att denna
satsning görs, trots välfärdsområdets ekonomiska situation. Som läget är nu finns ingen
tid för förebyggande arbete mot psykisk ohälsa utan resurserna sätts på de mest akuta
ärendena, vilket tär både på elevhälsans personal och elever. Det blir ett dyrare pris att
betala i slutändan om välfärdsområdets personal blir utmattade och elevernas mående
försämras drastiskt utan rätt typ av insats.

Utöver kuratorer och handledare för elevhälsa ser vi även ett stort behov av en
skolpsykolog för att minska på väntetider for vidare utredningar.

Vi ser med stor oro på att studerandevårdstjänsterna vid vårt gymnasium kraftigt
reduceras. Enligt vår elev- och studerandevårdsplan är ett årsverke med hälsovårdare
planerat för andra stadiets utbildning och eftersom studerandeantalet inte ändrats
anser vi att den ursprungliga dimensioneringen ska följas.

Vi är också kritiska till att preventivrådgivningen utförs av annan personal än
hälsovårdaren. Detta inte bara ur ett studerandeperspektiv, utan även med tanke på

effektiviteten. Vi ifrågasätter om det verkligen är mer kostnadseffektivt att personal från
andra delar av välfärdsområdet ansvarar för denna uppgift, i stället för den befintliga
stude ra ndeh ä lsovå rda ren.
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